
 CONSILIUL JUDETEAN ARGES 
M I N U T Ă  

încheiată astăzi 23.05.2023 la dezbaterea publică privind Proiectul de hotarare pentru 
modificarea și completarea HCJ nr. 206/28.07.2023 aprobarea Programului de transport 

rutier de persoane prin servicii regulate în județul Argeș cu valabilitate 2023 –  2029 
 

 
Dl. Marius Nicolaescu - Vicepreședintele consiliului județean  – Bună ziua !  

Bine ați venit la dezbatearea publică referitoare la Proiectul de hotarare pentru 

modificarea si completarea H.C.J.  nr. 206/28.07.2023 aprobarea Programului de transport rutier 

de persoane prin servicii regulate în judetul Arges cu valabilitate 2023 –  2029, organizată de 

Consiliul Județean Argeș. 

La această dezbatere participă : reprezentantul Autoritații Județene de Transport, 

reprezentantul Serviciului  Juridic –Contencios, responsabilul pentru relatia cu societatea civil – 

Sef  Serviciu Legislativ – Transparenta Decizionala și  reprezentantul Institutului de Cercetari in 

Transporturi – INCERTRANS  Bucuresti. 

Sunt prezenți cetațeni interesați și reprezentanți ai asociațiilor de transportatori autorizați și 

operatori de transport rutier autorizați sau reprezntanții acestora ( conform listei atasate). 

  

Ordinea de zi a evenimentului cuprinde : 

1. Anunțarea denumirii proiectului de hotărâre și prezentarea procedurii , precum și a 

regulilor de desfășurare a dezbaterii publice . 

2. Dezbaterea proiectului de hotărâre ce face obiectul întâlnirii, cu luări de cuvant ale 

participanților, ce vor respecta ordinea de înscriere a acestora pe lista pusa la dispoziție la 

intrarea in sala. 

Domnul Vicepresedinte Nicolaescu Marius  anunță denumirea proiectului de hotărâre . 

Dl. Vicepresedinte:consiliul judetean a organizat acesată dezbatere publică pentru că am 

vrut sa fim transparenți , am centralizat toate doleanțele dvs. In mare parte am dat curs 

pozitiv și chiar am ținut cont de ele. Vă rog sa luați cuvântul ! 

- Grup ATYC SRL :referitor la procedura , cum se vor lua în calcul anii de referință, se va 

lua și anul  2022? 

- Reprezentant INCERTRANS : ultimii 3 ani de la data ultimei oferte.  



- SC P&G KRAFT SPEDITION SRL si Grup ATYC SRL: referitor la masinile  de rezeva 

de capaciate 10 locuri si de ce nu s- a pus rezerva mai mare. 

- Reprezentant INCERTRANS :se poate folosi rezerva si la alte trasee. 

- Au avut interventii si ceilalti transportatori : SC VULTURUL & COMPANY SRL,  SC 

NYCOLO PERFECT SRL,  SC VULTURUL & COMPANY SRL,  SC SAVAS 

PRODCONSTRUCT SRL,  SC VILIANA EXPRES SRL,  SC TRANS SUBLIM 2000 

SRL, referitoare la tarife, formula de calcul, fișa de date, oferta financiară, stațiile pe 

trasee să nu se suprapună cu stațiile din Zona Metropolitană, perioada de modificare a 

tarifelor, menținerea orarului de transport actual. 

- Domnul Vicepresedinte: În concluzie , am luat la cunoștință de  solicitarile dvs , o parte 

au fost rezolvate acum și mai sunt și altele pe care le vom rezolva. Noi am avut 

deschidere și de aceea v-am trimis adrese. Ne –am propus sa aprobăm programul de 

transport cât mai repede posibil .  

Vă mulțumesc ! Bună ziua ! 
 
 
 
 

- Marius Nicolaescu - Vicepreședintele consiliului județean  __________________ 

- Cătălina Predescu - Sef  Serviciu Legislativ Transparenta Decizionala__________ 

- Mihaela Crisan - Serviciul Juridic –Contencios _____________ 

- Romus Ungureanu – Sef   Birou Autoritatea  Judeteana  de Transport___________ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


